
 
 
 
    TOKSTAD GÅRD  2015. 
 
 
 

1. Siste del av romjula, og nyttårsaften ble feiret på Bru. Tynnes ut med folk, da vi 
savnet Per Ove, som vanligvis har feiret sammen med oss annet hvert år. I år var 
imidlertid Kari og jeg serveringsfolk i Østre Ring for svigermor med venninner, først 
på kvelden, mens vi feiret sjølve nyttår med Klara og Børge ned hos oss på Bru 
etterpå. Koselig, og mye mimring om gamle dager, da jo Kari og Børge har vokst opp 
sammen. Viste seg at de også likte norsk akevitt! 

2. Like etter hjemkomst, dro Danuta og Leif Løftingsmo, Bente og Edgar Houmb, Eva 
og Arne Kvarberg, Trine og Svein Stiberg, ----- og Terje Hagen og vi til 5 dager i 
Zacopane, Polen, på vår, etter hvert, tradisjonelle utflukt. Fikk med oss 2 dager med 
World Cup i hopp. Topp stemning og mye god mat og drikke. 

3. Hjem til videre jobb med «kolonihage på landet» og Pilegrimstugva ved Tokstadfurua. 
Går meget sakte framover med begge prosjektene, da vi har vanskelig for å finne de 
rette samarbeidspartnerne.  

4. Vinteren har vært pussig igjen. Lite snø, men noen kalde dager før nyttår. Deretter 
kaldt og snøvær i tre uker i januar. Deretter mildvær her nede i bygda, så snøen sank 
sammen, og isen tok over. Hele februar lå 7 grader over normalen, med en snitt på 
bare minus 1,5*C. 

5. Pargruppen vår fortsetter, og som 60-års begivenhet for flere av oss, bestilte vi nå i vår 
tur til Kapp Verde våren 2016! Artig og spennende, for fire par som ikke har vært der 
før! 

6. 6. februar var det slutt. Gikk da av som President i NAV Hedmark etter 6 år, og Stine 
Borgersen tok over. Artig periode, og medlemsmassen økte fra 350 til nærmere 800 på 
disse årene. Ikke et avlyst arrangement, og god økonomi hadde vi opparbeidet som et 
meget godt team. Ble landets største region etter antall medlemmer, og autoriserte de 
tre første spisestedene i Hedmark. 

7. Tross unormale tider, det tradisjonelle søskentreffet på Kvitfjell samlet de fleste av 
oss, og World Cup ble det i alpinløypa. 

8. Kari med jentene fra Stavanger var på sykkeltur på Skagen i begynnelsen av mai. Stor 
opplevelse, hørtes det ut som, og fantastisk av foreningen fra gamle dager holder 
sammen.  

9. Våren ble like pussig som vinteren. Våronna begynte i slutten av april på Nes, mens 
mai opprant med regn og kaldt. Vi fikk sådd 12 juni, og tromlet det siste mandag den 
15ende. Brukbare forhold, men sommeren/ høsten håper vi blir fin. 1.slåtten avløser 
våronna. 

10. Mens Runi og Lars Jørgen gjorde våronna, med god hjelp fra Løykje, var Kari og jeg i 
Flåm. Fantastisk tur, med tog fra Brumunddal via Myrdal og ned til Flåm, med samme 
rute tilbake. Kan anbefales. Besøkte også Undredalen, og fikk smakt på all god 
geitost, både kvit og rød/brun. Fra å være et samfunn hvor folk strevde for å overleve, 
gikk vi nå som turister og beundret, og så det mer romantiske i det! Skiftende tider, og 
det så ut til at turistindustrien var lønnsom! 

11. Kari ville ha benk foran huset vårt på innergården. Med nytt bord fra Knut Sagstuen, 
som hadde lagd det av poppelskivene våre, ble platting løsningen. Da må den vatres 
opp. Under tillaging av kiler for dette hos Kristen, gikk det galt. Full fart til Hamar og 
videre til Elverum, og kl. 23.30 mandag 1 juni, var Fridthjof sin langfinger på venstre 
hånd plutselig blitt to ledd kortere. Godt jeg hadde tatt fri hele juni, for litt handicapet 



blir man jo i starten! Alt går bra, og alt er en vane. Så lite tapt på snart 60 år er jo ikke 
verst! 

12. Ble egentlig en flott høst, men p.g.a sein såing, og ikke alt for drivenes vær, ble det 
seint. 8 og 9ende oktober ble treskeværet meget bra, og Kristen Væringstad fikk alt 
kornet i hus! God åker, lite ugras og forholdsvis tørt. 

13. Runi og Lars Jørgen fikk beskjed om at kvigene doms på fjellet hadde brutt seg ut fra 
lykja på Engevangen. Ble derfor to flotte dager i Ringsakerfjellet for hele familien, når 
vi i år måtte være med på kvigsankinga i slutten av september! Moro det igjen, og alle 
dyrene ble funnet i god behold, og ble sluppet rett på 3 slåtten på Låvejordet. God 
oppforing før slakting.  

14. Trist beskjed fra Anne Johanne den 7 oktober. Tante Vesla, yngstesøster til far, hadde 
gått bort denne natten. En epoke fordi for unga fra Ajer gård på Hamar, da dette var 
den siste av de tre søsknene som var i live. Tante Vesla hadde dessverre isolert seg litt 
de siste årene, men vi hadde litt kontakt i forbindelse med jubileet vårt i 2008. 

15. Svigermor slo skrupler på seg i år, og besøke oss totalt 14 dager i november, ikke 
verst! Skikkelig trivelig, men nå ble det samtidig ikke noen tur i jula, fikk vi beskjed 
om! Da får heller «ungfolka» dra andre veien! 

16. Siste helga i november dro hele Tokstadgjengen til Anniken og Fredrik i Tønsberg. 
Fullt lass med materialer, for nå skulle ny trapp ut i hagen bygges. Flott helg sammen 
med hele «vår» familie, og jeg tror alle koste seg.  

17. Siste uka i november kom første snøen. Rundt 10 minus noen dager, men så kom det 
mildvær igjen, og temperaturen surrer rundt 0. 

18. Julefeiringen begynner for oss tidlig i år, da det store pinnkjøttlaget hos Lene og 
Øivind er allerede den 28.11. Det berømmelige søskentreffet vårt, rundt Mor`s 
bursdag, blir nemlig i år den 12 des.  

19. Jobbmessig, for min del, har omvisningene på Atlungstad fortsatt, og blitt flere, mens 
oljeindustrien har fått seg en knekk, med halvert oljepris ned i 40§ fatet. Kulminerte 
med permisjon for alle i reiseavdelingen vår fra 3 uka i november, og med utsikter til 
en meget lang juleferie! 
Kari derimot holder på for fult på Hagen behandlingshjem. Nå nærmer det seg slutten 
på utbygginga på Gjøvik, så fra nyttår ser hun for seg å starte med pendlingen.    
Hagen ble også lagt ut på salg, og p.g.a den store flyktningestrømmen, så Per Tore 
Teksum fra Moelv opprinnelig, sitt snitt til et få et meget kapabelt mottak. Taksten var 
4,7 mill. , mens salgssummen ble 12,5! 70 mindreårige skulle det ombygges til, så nå 
blir det folksomt i Løykjedalen. 

20. Husmannsplasse A/S driver på, og etter gode råd fra Ulf Storbekk, deler vi nå opp 
prosjektet i flere trinn! Byggetrinn 1 blir 4 hus. Sparer nedgraving av høyspent og 
arkeologiske utgravinger i første omgang da. 

21. 12.12 blir det tradisjonelle søskentreffet, og etter svarene blir vi i år alle 12.          
HIPP HURRA!    

 


